

The latest news from Inhabit  
Hong Kong

No images? [Click here](#)



# Interface

## Looking forward to 2022

As we celebrate the Lunar New Year, Inhabit would like to thank you, our valued industry colleagues and friends, for your continued support. We invite you to join us in celebrating a new and exciting year ahead full of potential.

In 2021 our team in Hong Kong had a busy and productive year. We completed a range of interesting and challenging projects including providing façade consulting and lighting design for the luxury, five-star hotel, The Hari Hong Kong, façade consulting for The Vantage high-rise development in Ma Tau Wai Road and for the refurbishment of the podium of Alexandra House. We also joined the Data Technology Hub project at the Hong Kong Science and Technology Park (HKSTP) and provided façade consulting on commercial redevelopment at 39 Kings Road in Tin Hau. For more information on the projects Inhabit has been working on, please visit our website using the link below.

The team's creativity and technical ability are stronger than ever, and we have some exciting projects we will be working on in 2022. These include seeing The Londoner casino resort in Macau's Cotai Strip coming to completion, providing façade and access and maintenance consulting services to the redevelopment of The Mariners' Club at 11 Middle Road, and our continued work with Hong Kong International Airport on their development of the three-runway system with an expanded Terminal 2 and third runway concourse.

We look forward to continuing to provide our clients with the high level of service to help them realise their ambitions. I wish you all a prosperous, harmonious and auspicious New Year of the Tiger 2022.

**Jovi Wong**  
**Regional Manager | Hong Kong**

[Visit website](#)



## 期待 2022

在我们庆祝农历新年之际，英海特要感谢您，我们尊贵的行业同仁和朋友们，感谢你们一直以来的支持。我们邀请你们与我们一起庆祝充满潜力且令人兴奋的新的一年。

2021年，我们在香港的团队度过了忙碌而富有成效的一年。我们完成了一系列有趣而富有挑战性的项目，包括为豪华的五星级酒店香港哈里酒店提供外墙咨询和照明设计，为马头围道的The Vantage高层项目提供外墙咨询，以及为亚历山大大厦的裙楼进行翻新。我们还参与了香港科技园的数据技术中心项目，并为天后国王大道39号的商业重建项目提供外墙咨询。欲了解更多关于英海特所做项目的信息，请通过以下链接访问我们的网站。

团队的创造力和技术能力比以往任何时候都强，我们在2022年将有一些令人兴奋的项目。这些项目包括见证澳门金光大道上的伦敦人赌场度假村的完工，为中路11号海员俱乐部的重建提供立面、擦窗和维护咨询服务，以及我们继续与香港国际机场合作，参与这个价值美元三跑道系统开发项目，包括为其中扩建的2号航站楼和新建中央大厅提供服务。

我们期待着继续为我们的客户提供高水平的服务，帮助他们实现他们的雄心壮志。我祝愿大家在2022年虎年吉祥如意。

黄天赐  
香港及澳门区域经理, 香港

### 网站访问



祝您新一年虎虎生威, 万事如意, 身体健康!

We wish you happiness and prosperity in The Year of the Tiger 2022.

## Hard work pays off for Hong Kong Team

The Hong Kong Team has had an exciting 2021, during which we have taken on challenging projects of all sizes and shapes – from a very sculptural Louis Vuitton pop-up store/ installation at the Shanghai Hongqiao Airport, to The Hendersen – a novel addition to Hong Kong's already impressive skyline; and from a chic retail extension to the City of Dreams, a mega-casino in Macau, to the opulent, multi-million dollar homes with sweeping views over the South China Sea in Ap Lei Chau.

As a member of the computational and parametric design community within Inhabit, I am also pleased to say that we have continued to integrate computational design into our day-to-day façade consultancy practice.

Over the past year one of our colleagues, Ho-sung Kim, developed a code that uses a proprietary physics simulator in the rationalisation of global geometry and panelisation for the curvilinear roofs of two passenger terminals at the Dhoho Airport in Indonesia. This new development has been documented as an academic paper submitted and presented by our team at the Advanced Building Skins Conference 2021 at Bern, Switzerland.

The years of hard work and ingenuity that our team has invested in the extension of Studio City – a large-scale resort in Macau – is also getting paid off. The two hotel towers topped out earlier this year, and its podium is fast getting into shape. The development is expected to be open for business in the coming year.

The Hong Kong team embraces 2022 with optimism as well as a number of exciting projects in the works – along with the Shenzhen team, we are working on a new hotel and convention centre developed by a Chinese tech giant. Four high-end residential projects, planned and developed with much love and care by a boutique developer based in Hong Kong are also expected to reach milestone stages this year.

**Dickson Wong**  
Senior Associate | Hong Kong



## 香港团队的辛勤工作得到了回报

香港团队在2021年取得了令人振奋的成绩，在此期间，我们承担了各种规模和形态的具有挑战性的项目--从上海虹桥机场的路易威登具有雕塑感脱颖而出的商店，到Hendersen—香港令人印象深刻的天际线上的一个新亮点；从澳门的大型赌场新濠天地的别致零售扩展，到鸭脷洲拥有南中国海全景的数百万美元的豪华住宅。

作为英海特的数字化和参数化设计团队的一员，我也可以很高兴地说，我们已经继续将数字化设计融入我们日常的幕墙咨询实践。

在过去的一年里，我们其中一位同事，Ho-sung Kim，开发了一个代码，使用专有的物理模拟器来合理化印度尼西亚多霍机场两个客运站弯曲屋顶的全球几何形状和面板。这项新的开发程序已作为学术论文被收录，由我们的团队提交并在瑞士伯尔尼举行的2021年先进建筑外墙会议上发表。

多年来，我们的团队在Studio City——澳门的一个大型度假胜地的扩建项目上投入了大量的心血和智慧，也得到了回报。这两座酒店塔楼今年早些时候已经完工，其平台——亚洲最大的室内外水上公园之一——正在迅速成形。该项目预计将在来年开放。

与香港团队一同怀着乐观的心情迎接2022年到来的还有与我们一同工作的深圳团队，我们一起在为一家中国科技巨头开发的新酒店和会议中心而努力。由香港一家精品开发商精心策划和开发的四个高端住宅项目，预计也将在今年达到里程碑阶段。

**黄哲坚**  
高级协理，香港



Share your view and get in touch!

We'd love to hear your news and photos of the projects you are working on and your ideas on how we can help, collaborate and work together.

E: [contact@inhabitgroup.com](mailto:contact@inhabitgroup.com)

24/F, OTB Building, 160 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong

[Preferences](#) | [Unsubscribe](#)